
Styrelsemöte  Sunne Tennisklubb  2020-01-23Deltagare:  Bengt,  Gerth, Jan , Jörgen, Jaan1. Diskuterades  klubbens eventuella framtida satsning på Paddelbana som lämpligenskulle kunna anläggas  vid tennisbanorna  på Kolsnäs i nära anslutning tillmotionscentralen.Målsättning är att eftersträva finansiellt samarbete mellan tennisklubben, Sunnekommun och Grönklittgruppen.Paddelbanor  finns i Karlstad och ordföranden ges i uppdrag att hyra in styrelsenför att prova  på Paddelspel där och i samband med detta  få till ett informations-möte med vederbörande  projektledare för anläggning i Karlstad.2. Beträffande ekonomin har klubben för närvarande inga andra utgifter än den förungdomstränaren.3. Under hösten-19 har 10-12 st deltagit i ungdomstennisen med Mattias Schagerbergsom ledare. Johan får i uppdrag att rapportera om aktuella läget  på ungdomssidanvid kommande möte.Jörgen kollar om Petrus är villig att ställa upp som ledare för sommartennisen.4. Bankommitén:  Jörgen kommer inte på grund av studier  ha möjlighet att  ställa uppsom tidigare vid iordningsställande av banorna till våren.5. Fryxellska: Anmälningar vid fel och brister i och på golv skall göras till  SunneFastighetsbolag.6. Nästa  styrelsemöte bestämdes till  10 mars kl 18.30 i klubbstugan.


